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Commissie VWS

Aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Plaats en datum: Den Haag, 8 januari 2021
Betreft: Verzoek van de commissie VWS om een reactie op het bericht over het niet 

aanschaffen van extra Moderna-vaccins 
Ons kenmerk: 2021Z00256

Geachte heer De Jonge, 

Naar aanleiding van een e-mailprocedure heeft de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en
Sport op 8 januari 2021 besloten u te verzoeken om een reactie op het bericht over het niet 
aanschaffen van extra Moderna-vaccins1.

Hierbij verzoekt de commissie u om in te gaan op de volgende specifieke vragen: 
 Waarom is er niet gekozen om wél extra Moderna-vaccins aan te schaffen?
 Welke mogelijkheden zijn er om dat alsnog te doen? 
 Welke risico’s zijn er dat andere vaccins alsnog later beschikbaar komen dan de niet 

aangeschafte vaccins van Moderna?
 Plaatst Nederland wel of niet net als Duitsland, naast levering via EU-contracten, zelf extra 

bestellingen bij farmaceuten?

De commissie verzoekt u om deze reactie voorafgaand aan het komende plenaire debat over de 
ontwikkelingen rondom het coronavirus d.d. 13 januari 2021 aan de Kamer te doen toekomen. 

Bij deze breng ik u het verzoek van de commissie over.

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport,

H.J. Post

1 NOS, 7 januari 2021, ‘Nederland wilde extra Moderna-vaccins niet’ (https://nos.nl/artikel/2363445-
nederland-wilde-extra-moderna-vaccins-niet.html).
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